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Rada Gminy Lubicz 

 

Protokół nr LXVII 

LXVII sesja odbyła się w dniu 29 lutego 2024 r. w sali narad Urzędu Gminy Lubicz.         

Obrady rozpoczęto 29 lutego 2024 r. o godz. 12:00, a zakończono o godz. 15:30 tego samego 

dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 13 członków. 

 Obecni: 

1. Zbigniew Barcikowski 

2. Zbigniew Bombolewski 

3. Justyna Dejewska 

4. Jerzy Guranowski 

5. Małgorzata Jurkiewicz 

6. Teresa Klawińska 

7. Jolanta Nikiel 

8. Aldona Peregonczuk 

9. Juliusz Przybylski 

10. Marcin Różycki 

11. Kazimierz Rybacki  

12. Jarosław Rybiński 

13. Zbigniew Szczepański 

14. Danuta Wojciechowska 

15. Krzysztof Zając 

1. Otwarcie sesji Rady Gminy: 

a) stwierdzenie quorum 

b) odczytanie porządku obrad 

c) zgłaszanie spraw do porządku. 

Wiceprzewodniczący Rady Gminy Lubicz Zbigniew Szczepański otworzył LXVII sesję. 

Powitał uczestników, stwierdził quorum, po czym odczytał porządek obrad. 

Nie zgłoszono żadnych spraw do porządku obrad.  

2. Sprawozdanie Komendanta Komisariatu Policji w Dobrzejewicach dotyczące stanu 

bezpieczeństwa i porządku publicznego na terenie Gminy Lubicz za 2023 rok. 

 

Komendant Komisariatu Policji w Dobrzejewicach nadkomisarz Przemysław Kozak 

przedstawił statystyki, omówił tematy dotyczące zagadnień bezpieczeństwa i porządku 

publicznego oraz działalności komisariatu policji w Dobrzejewicach, a także odpowiedział 

na sugestie i pytania Radnych. 
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3. Sprawozdanie Prezesa Zarządu Oddziału Gminnego OSP RP w Lubiczu dotyczące 

działalności OSP na terenie Gminy Lubicz za 2023 rok. 

Prezes Zarządu Oddziału Gminnego OSP RP w Lubiczu Krzysztof  Rybicki omówił 

zagadnienia dotyczące działalności OSP n a terenie Gminy Lubicz w minionym roku. Mówiący 

odpowiedział również na pytanie Radnego Kazimierza Rybackiego dotyczące wymiany pieca 

centralnego ogrzewania.  

 

4. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji Rady Gminy. 

 

Głosowano w sprawie: 

przyjęcia protokołu z poprzedniej sesji Rady Gminy.  

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Zbigniew Bombolewski, Justyna Dejewska, Jerzy Guranowski, Małgorzata Jurkiewicz, 

Teresa Klawińska, Jolanta Nikiel, Aldona Peregonczuk, Juliusz Przybylski, Marcin Różycki, 

Kazimierz Rybacki, Zbigniew Szczepański, Danuta Wojciechowska, Krzysztof Zając 

NIEOBECNI (2) 

Zbigniew Barcikowski, Jarosław Rybiński 

Radni jednogłośnie przyjęli protokół nr LXVI z sesji Rady Gminy z 25 stycznia  2024 r.  

 

5. Informacja wójta z wykonania uchwał oraz działalności między sesjami. 

Sprawozdanie obejmuje okres od 26.01.2024 r. do 28.02.2024 r.  

- 23 spotkania z mieszkańcami 

- 27 - 28 stycznia – 32 finał WOŚP 

- 27 stycznia – podczas walnego zebrania sprawozdawczego OSP Brzezinko nastąpiło 

uroczyste przekazanie średniego wozu ratowniczo-gaśniczego pozyskanego z Państwowej 

Straży Pożarnej 

 - od 27 stycznia rozpoczęły się zebrania sprawozdawcze w 8 jednostkach OSP. Ostatnie                     

z nich odbędzie się 16 marca w Gronowie. 

 - 31 stycznia – konferencja prasowa – budowa drogi do ul. Małgorzatowo w Lubiczu 

Dolnym 

 - 1 lutego: 

                   - podpisanie  umowy na przebudowę ulicy Storczykowej oraz fragmenty ul. 

Liliowej i Różanej w Złotorii 

                  - udział w uroczystości nadania sztandaru Powiatu Toruńskiego 

 - 7 lutego – spotkanie w urzędzie gminy Lubicz z wójtem gminy Obrowo Andrzejem 

Wieczyńskim w gronie merytorycznych pracowników i przedstawicieli mieszkańców naszej 

gminy w sprawie przedłużenia linii nr 113 przez Kopanino w gm. Lubicz do Obór w gm. 

Obrowo, w czasie spotkania pojawił się także temat wspólnej budowy kolektora ściekowego 

dla mieszkańców obu sąsiadujących gmin 

 - 8 lutego – udział w 41 Konwencie Wójtów 

 - 13 lutego: 

                  - rada nadzorcza ZUK 

                  - spotkanie z firmą PLANIS dot. ustaleń projektowych budowy ulicy Szkolnej                 

w Grębocinie 
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 - 14 lutego – wspólnie z Radnym Krzysztofem Zającem  spotkanie w siedzibie Krajowego 

Ośrodka Wsparcia Rolnictwa o/terenowy w Bydgoszczy z  panią dyrektor Edytą Zakrzewską 

w sprawie możliwości przekazania drogi przy blokach 156 i 158 SM Nauczyciel w Gronowie 

w celu podjęcia jej przebudowy i modernizacji; omawiany był też temat pozyskania działki 

pod budowę nowej remizy strażackiej 

 - 15 lutego – spotkanie z dyrektorem Wydziału Gospodarki Komunalnej Urzędu Miasta 

Torunia Marcinem Kowallkiem oraz wójtem gminy Obrowo w sprawie przedłużenia linii nr 

113 – przejazd techniczny 

 - 16 lutego: 

- spotkanie z Mirosławem Graczykiem -  dyrektorem Departamentu Infrastruktury 

Drogowej Urzędu Marszałkowskiego w sprawie budowy infrastruktury drogowej wzdłuż 

dróg wojewódzkich 

- w Młyńcu Drugim odbył się I Gminny Zjazd Emerytowanych Strażaków 

- spotkanie z byłym komendantem Komisariatu Policji w Dobrzejewicach Tomaszem 

Markowskim oraz z p.o. komendanta nadkom. Przemysławem Kozakiem 

 - 19 lutego - spotkanie z regionalnym opiekunem Banku Gospodarstwa Krajowego panią 

Marzeną Łukowską – Polski Ład 

 - 22 lutego  - uroczyste otwarcie Centrum Opiekuńczo-Mieszkalnego w Gronowie 

 - 25 lutego – w Złotorii odbyła się prezentacja publikacji „Pomiędzy Wisłą a Drwęcą” 

wydanej przez ks. proboszcza dra Mariana Wróblewskiego 

 - 27 lutego – wizyta w Urzędzie Gminy Lubicz Prezesa PACIFIC pana Aleksandra 

Wasilewskiego 

 - 28 lutego – wbudowanie kamienia węgielnego – Przedszkole Chatka Puchatka w Lubiczu 

Górnym 

 - od 13 lutego rozpoczęły się wybory sołtysów i rad sołeckich. Do tej pory zostali wybrani 

następujący sołtysi: 

- Rogowo – Sławomir Sacharuk 

- Brzeźno – Piotr Dąbrowski 

- Brzezinko – Jacek Witkowski 

- Jedwabno – Eugeniusz Podsiadły (poprzedni sołtys Jan Strzelecki) 

- Grabowiec – Danuta Wojciechowska 

- Kopanino – Elżbieta Wikiera (poprzedni sołtys Ludwik Wikiera) 

- Młyniec Pierwszy – Przemysław Gorczyca (poprzedni sołtys Anna Katra) 

- Młyniec Drugi – Kazimierz Smoliński 

- Rogówko – Bogdan Laskowski. 

Jako kolejne, Pan Wójt przekazał informacje dotyczące zamówień publicznych.  

Następnie Pan Wójt przedstawił liczbowe wyniki czasopisma Wspólnota, które opublikowało 

ranking gmin, w którym ocenia się kluczowe aspekty działań gminnych władz, takie jak 

polityka finansowa, społeczna, inwestycyjna itp. Gmina Lubicz z 533 miejsca (lata 2013 – 

2017) przeskoczyła na 194 miejsce (lata 2017 – 2022). Na sukces kadencji miały wpływ: 

sukces finansowy, ekonomiczny, społeczny i infrastrukturalny. 

 

6. Informacja przewodniczących komisji o pracach komisji między sesjami. 

Przewodniczący komisji stałych udzielili krótkich informacji o podejmowanych działaniach.  

O godz. 13.00 salę posiedzeń opuściła Radna Justyna Dejewska. 

 

 



4 

 

7. Informacja przewodniczącego rady o działalności między sesjami. 

 - udział w 32 finale WOŚP 

 - udział w nagłośnieniu sprawy dotyczącej zamknięcia mostu w Złotorii i kwestii zbyt 

późnego poinformowania o tym mieszkańców 

 - udział w spotkaniu dotyczącym prezentacji monografii pt. Pomiędzy Wisłą i Drwęcą. 

Historia i teraźniejszość mieszkańców parafii św. Wojciecha w Złotorii, której redaktorem 

naczelnym i wydawcą jest proboszcz parafii ks. dr Marian Wróblewski 

 

 

8. Podjęcie uchwał: 

a) o zmianie uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Lubicz na 2024 r. 

 

Radna Wojciechowska, w odniesieniu do wspomnianego przez Pana Wójta w sprawozdaniu 

spotkania w dniu 7 lutego, dotyczącego tematu wspólnej budowy kolektora ściekowego dla 

mieszkańców gmin Lubicz i Obrowo przypomniała, że prosiła o dopisanie w nazwie zadania 

słowa „Grabowca”. Zapytała o przyczynę pozbawienia mieszkańców Grabowca możliwości 

podłączenia się do kolektora tłocznego.  

Pan Wójt odpowiedział, że nieprawdą jest, że poprzez brak wpisania słowa „Grabowca” 

mieszkańcy będą pozbawieni możliwości podłączenia się do kolektora.  

 

Radna Wojciechowska zgłosiła wniosek dotyczący zmiany nazwy zadania "Budowa 

kanalizacji w sołectwie Kopanino wraz z budową tłocznego kolektora przesyłowego" na 

"Budowa kanalizacji w sołectwie Kopanino i Grabowiec wraz z budową tłocznego kolektora 

przesyłowego".  

 

Prowadzący obrady  o godz. 13.40 ogłosił przerwę. 

O godz. 13.50 kontynuowano obrady. 

 

Głosowano w sprawie: 

zmiany nazwy zadania "Budowa kanalizacji w sołectwie Kopanino wraz z budową tłocznego 

kolektora przesyłowego" na "Budowa kanalizacji w sołectwie Kopanino i Grabowiec wraz 

z budową tłocznego kolektora przesyłowego".  

Wyniki głosowania 

ZA: 4, PRZECIW: 5, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (4) 

Jerzy Guranowski, Juliusz Przybylski, Zbigniew Szczepański, Danuta Wojciechowska 

PRZECIW (5) 

Małgorzata Jurkiewicz, Teresa Klawińska, Jolanta Nikiel, Marcin Różycki, Krzysztof Zając 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) 

Zbigniew Bombolewski, Aldona Peregonczuk, Kazimierz Rybacki  

NIEOBECNI (3) 

Zbigniew Barcikowski, Justyna Dejewska, Jarosław Rybiński 

Wniosek w powyższej sprawie złożony przez Radną Wojciechowską nie został przyjęty.  

 

Głosowano w sprawie: 

zmiany uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Lubicz na 2024 r.  
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Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Zbigniew Bombolewski, Jerzy Guranowski, Małgorzata Jurkiewicz, Teresa Klawińska, 

Jolanta Nikiel, Aldona Peregonczuk, Juliusz Przybylski, Marcin Różycki, Kazimierz Rybacki, 

Danuta Wojciechowska, Krzysztof Zając 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Zbigniew Szczepański 

NIEOBECNI (3) 

Zbigniew Barcikowski, Justyna Dejewska, Jarosław Rybiński 

Uchwałę Nr LXVII/829/24 w powyższej sprawie Rada Gminy Lubicz podjęła 11 głosami 

„za”, przy 1 głosie „wstrzymującym się”. 

 

 

b) o zmianie uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Lubicz 

 

Głosowano w sprawie: 

zmiany uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Lubicz.  

Wyniki głosowania 

ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (10) 

Zbigniew Bombolewski, Małgorzata Jurkiewicz, Teresa Klawińska, Jolanta Nikiel, Aldona 

Peregonczuk, Marcin Różycki, Kazimierz Rybacki , Zbigniew Szczepański, Danuta 

Wojciechowska, Krzysztof Zając 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Jerzy Guranowski, Juliusz Przybylski 

NIEOBECNI (3) 

Zbigniew Barcikowski, Justyna Dejewska, Jarosław Rybiński 

Uchwałę Nr LXVII/830/24 w powyższej sprawie Rada Gminy Lubicz podjęła 10 głosami 

„za”, przy 2 głosach „wstrzymujących się”. 

 

 

c) w sprawie przyjęcia do realizacji projektu „Centrum Usług Społecznych w Lubiczu” 

 

Głosowano w sprawie: 

przyjęcia do realizacji projektu „Centrum Usług Społecznych w Lubiczu”.  

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Zbigniew Bombolewski, Jerzy Guranowski, Małgorzata Jurkiewicz, Teresa Klawińska, 

Jolanta Nikiel, Aldona Peregonczuk, Juliusz Przybylski, Marcin Różycki, Kazimierz Rybacki, 

Zbigniew Szczepański, Danuta Wojciechowska, Krzysztof Zając 

NIEOBECNI (3) 

Zbigniew Barcikowski, Justyna Dejewska, Jarosław Rybiński 
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Uchwałę Nr LXVII/831/24 w powyższej sprawie Rada Gminy Lubicz podjęła jednogłośnie. 

 

 

d) w sprawie przyjęcia Planu Zrównoważonej Mobilności Miejskiej dla Miejskiego 

Obszaru Funkcjonalnego Torunia – SUMP dla MOFT do roku 2030 (z perspektywą do 

roku 2040) 

 

Głosowano w sprawie: 

przyjęcia Planu Zrównoważonej Mobilności Miejskiej dla Miejskiego Obszaru 

Funkcjonalnego Torunia – SUMP dla MOFT do roku 2030 (z perspektywą do roku 2040).  

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Zbigniew Bombolewski, Jerzy Guranowski, Małgorzata Jurkiewicz, Teresa Klawińska, 

Jolanta Nikiel, Aldona Peregonczuk, Juliusz Przybylski, Marcin Różycki, Kazimierz Rybacki, 

Zbigniew Szczepański, Danuta Wojciechowska, Krzysztof Zając 

NIEOBECNI (3) 

Zbigniew Barcikowski, Justyna Dejewska, Jarosław Rybiński 

Uchwałę Nr LXVII/832/24 w powyższej sprawie Rada Gminy Lubicz podjęła jednogłośnie.  

 

e) w sprawie zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego części wsi 

Lubicz Dolny 

 

Głosowano w sprawie: 

zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego części wsi Lubicz Dolny.  

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Zbigniew Bombolewski, Jerzy Guranowski, Małgorzata Jurkiewicz, Teresa Klawińska, 

Jolanta Nikiel, Aldona Peregonczuk, Juliusz Przybylski, Marcin Różycki, Kazimierz Rybacki, 

Zbigniew Szczepański, Krzysztof Zając 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Danuta Wojciechowska 

NIEOBECNI (3) 

Zbigniew Barcikowski, Justyna Dejewska, Jarosław Rybiński 

Uchwałę Nr LXVII/833/24 w powyższej sprawie Rada Gminy Lubicz podjęła 11 głosami 

„za”, przy 1 głosie „wstrzymującym się”. 

 

f) w sprawie wyrażenia zgody na obciążenie służebnością gruntową nieruchomości 

położonej w miejscowości Młyniec Pierwszy (działka nr 2/3) 

 

Głosowano w sprawie: 

wyrażenia zgody na obciążenie służebnością gruntową nieruchomości położonej                             

w miejscowości Młyniec Pierwszy (działka nr 2/3).  

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 
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ZA (12) 

Zbigniew Bombolewski, Jerzy Guranowski, Małgorzata Jurkiewicz, Teresa Klawińska, 

Jolanta Nikiel, Aldona Peregonczuk, Juliusz Przybylski, Marcin Różycki, Kazimierz Rybacki, 

Zbigniew Szczepański, Danuta Wojciechowska, Krzysztof Zając 

NIEOBECNI (3) 

Zbigniew Barcikowski, Justyna Dejewska, Jarosław Rybiński 

Uchwałę Nr LXVII/834/24 w powyższej sprawie Rada Gminy Lubicz podjęła jednogłośnie.  

 

 

g) w sprawie wyrażenia zgody na obciążenie służebnością gruntową nieruchomości 

położonej w miejscowości Młyniec Pierwszy (działka nr 8) 

 

Głosowano w sprawie: 

wyrażenia zgody na obciążenie służebnością gruntową nieruchomości położonej                             

w miejscowości Młyniec Pierwszy (działka nr 8).  

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Zbigniew Bombolewski, Jerzy Guranowski, Małgorzata Jurkiewicz, Teresa Klawińska, 

Jolanta Nikiel, Aldona Peregonczuk, Juliusz Przybylski, Marcin Różycki, Kazimierz Rybacki, 

Zbigniew Szczepański, Danuta Wojciechowska, Krzysztof Zając 

NIEOBECNI (3) 

Zbigniew Barcikowski, Justyna Dejewska, Jarosław Rybiński 

Uchwałę Nr LXVII/835/24 w powyższej sprawie Rada Gminy Lubicz podjęła jednogłośnie.  

 

h) w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie nieruchomości gruntowej położonej 

w miejscowości Józefowo 

 

Pan Wójt poinformował, że  pragnie dokonać autopoprawki w powyższym projekcie uchwały 

zmieniając okres dzierżawy z 7 na 5 lat. Mówiący dodał, że rozmawiał z prezesem 

„Lubiczanki”, który potwierdził, że 5 – letni okres dzierżawy jest przez niego akceptowany                 

i daje możliwość starania się o dofinansowanie zewnętrzne.  

Pan Wójt dodał, że jesteśmy w 50% udziałowcem Lubiczanki i jako gmina w 100% korzystamy 

z jej usług. 

Radny Szczepański wyraził zadowolenie z powyższej korekty. Oznajmił, że główny cel 

założenia tej spółdzielni przypadał  na lata, kiedy było większe bezrobocie i chodziło o pomoc 

mieszkańcom w znalezieniu pracy. Zapytał również jaki jest cel działania tej spółdzielni 

w chwili obecnej. Ona już mniej osób zatrudnia. W jakim jest stanie rozwoju? Gmina zleca 

zadania Lubiczance, a Lubiczanka zleca osobom trzecim, kontynuował Wiceprzewodniczący 

Rady. Nie widzę sensu takiego działania, oznajmił. Radny poprosił o naświetlenie celów 

działań Lubiczanki, komu ma służyć.  

Radny Bombolewski oznajmił, że czuje się wywołany do zabrania głosu. Poinformował,                                  

że współpracuje z Lubiczanką, zna jej  prezesa i pracowników. Zna też problemy Lubiczanki. 

Spółdzielnia socjalna musi zatrudniać 50% osób z niepełnosprawnością, podkreślił Radny 

Bombolewski, aby ci ludzie mogli być aktywni wśród społeczeństwa, dodał. Spółdzielnia była 

zadłużona, ale ją uratowano, oznajmił Radny. Ludzie nie stracili pracy. Pozbawienie ludzi pracy 

byłoby niewdzięcznością, skonkludował mówiący.  



8 

 

Pan Wójt poinformował, że Spółdzielnia Socjalna Lubiczanka działa na podstawie statutu 

i ustawy o spółdzielniach socjalnych. Zatrudnia, jak była już wyżej mowa, osoby bezrobotne 

i niepełnosprawne. Podwykonawcy świadczą usługi odbioru nieczystości. To umowa 

podpisana z MPO. To, co jest korzyścią dla naszej gminy to fakt, że Lubiczanka jest tańsza niż  

Poczta Polska. Ewentualne zyski mogą być przeznaczane np. na integrację społeczną. W 2023 

r. spółdzielnia zanotowała niewielką stratę księgową. Sukces Lubiczanki  – to funkcjonowanie 

kąpieliska w Józefowie. Dba o sprzęt, wypożycza go, prowadzi bar. 

Pan Wójt poprosił o zgodę na akceptację jego autopoprawki, skracającej czas dzierżawy do 5 

lat.  

Radny Juliusz Przybylski dodał, że spółdzielnia też dowozi posiłki do szkoły i przedszkola. 

Jest wątpliwość, oznajmił mówiący, czy spółdzielnia nie wynajmie dzierżawy innemu 

podmiotowi.  

Nie mamy pokazanej umowy, czego będzie dotyczyła, dodał Radny Szczepański. 

W odpowiedzi na słowa przedmówcy, Pan Mecenas Kołcz oznajmił, że umowa to kompetencja 

organu wykonawczego, niemniej jednak  w umowie dzierżawy wynajmujący może oczywiście 

(jeśli jest taka wola) umieścić zapis o zakazie wydzierżawienia.   

Radny Szczepański w imieniu Radnych poprosił Pana Wójta o zawarcie w umowie takiego 

zapisu.  

 

Głosowano w sprawie: 

wyrażenia zgody na wydzierżawienie nieruchomości gruntowej położonej w miejscowości 

Józefowo.  

Wyniki głosowania 

ZA: 9, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (9) 

Zbigniew Bombolewski, Jerzy Guranowski, Małgorzata Jurkiewicz, Teresa Klawińska, 

Jolanta Nikiel, Aldona Peregonczuk, Marcin Różycki, Kazimierz Rybacki , Krzysztof Zając 

PRZECIW (1) 

Danuta Wojciechowska 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Juliusz Przybylski, Zbigniew Szczepański 

NIEOBECNI (3) 

Zbigniew Barcikowski, Justyna Dejewska, Jarosław Rybiński 

Uchwałę Nr LXVII/836/24 w powyższej sprawie Rada Gminy Lubicz podjęła 9 głosami „za”, 

przy 1 głosie „przeciw” i przy 2 głosach „wstrzymujących się”. 

 

i) w sprawie zbycia nieruchomości gruntowej położonej w miejscowości Złotoria 

 

Głosowano w sprawie: 

zbycia nieruchomości gruntowej położonej w miejscowości Złotoria.  

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Zbigniew Bombolewski, Jerzy Guranowski, Małgorzata Jurkiewicz, Teresa Klawińska, 

Jolanta Nikiel, Aldona Peregonczuk, Juliusz Przybylski, Marcin Różycki, Kazimierz Rybacki, 

Zbigniew Szczepański, Danuta Wojciechowska, Krzysztof Zając 

NIEOBECNI (3) 

Zbigniew Barcikowski, Justyna Dejewska, Jarosław Rybiński 
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Uchwałę Nr LXVII/837/24 w powyższej sprawie Rada Gminy Lubicz podjęła jednogłośnie.  

 

 

j) w sprawie wyrażenia zgody na udzielenie bonifikaty od opłaty rocznej z tytułu 

trwałego zarządu na rzecz Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Lubiczu 

 

Głosowano w sprawie: 

wyrażenia zgody na udzielenie bonifikaty od opłaty rocznej z tytułu trwałego zarządu na 

rzecz Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Lubiczu.  

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Zbigniew Bombolewski, Jerzy Guranowski, Małgorzata Jurkiewicz, Teresa Klawińska, 

Jolanta Nikiel, Aldona Peregonczuk, Juliusz Przybylski, Marcin Różycki, Kazimierz Rybacki, 

Zbigniew Szczepański, Danuta Wojciechowska, Krzysztof Zając 

NIEOBECNI (3) 

Zbigniew Barcikowski, Justyna Dejewska, Jarosław Rybiński 

Uchwałę Nr LXVII/838/24 w powyższej sprawie Rada Gminy Lubicz podjęła jednogłośnie.  

 

k) w sprawie nadania nazwy ulicy „dr. Stanisława Gizińskiego” w miejscowości 

Mierzynek 

 

Pan Wójt oznajmił, że po ustaleniach na komisjach połączonych dokonał autopoprawki i został 

usunięty tytuł naukowy „dr” w powyższej uchwale. Tekst projektu uchwały po autopoprawce 

Pana Wójta został wczoraj Radnym przesłany. 

Pani Radna Teresa Klawińska oznajmiła, że miała zaszczyt i przyjemność pracować                                    

z p. Stanisławem Gizińskim, który był dobrym dyrektorem, pasjonatem i społecznikiem. 

 

 

Głosowano w sprawie: 

nadania nazwy ulicy „Stanisława Gizińskiego” w miejscowości Mierzynek.  

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Zbigniew Bombolewski, Jerzy Guranowski, Małgorzata Jurkiewicz, Teresa Klawińska, 

Jolanta Nikiel, Aldona Peregonczuk, Juliusz Przybylski, Marcin Różycki, Kazimierz Rybacki, 

Zbigniew Szczepański, Danuta Wojciechowska, Krzysztof Zając 

NIEOBECNI (3) 

Zbigniew Barcikowski, Justyna Dejewska, Jarosław Rybiński 

Uchwałę Nr LXVII/839/24 w powyższej sprawie Rada Gminy Lubicz podjęła jednogłośnie.  

 

l) w sprawie określenia sezonu kąpielowego oraz wykazu kąpielisk na terenie Gminy 

Lubicz w 2024 roku 

 

Głosowano w sprawie: 

określenia sezonu kąpielowego oraz wykazu kąpielisk na terenie Gminy Lubicz w 2024 roku.  

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 
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Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Zbigniew Bombolewski, Jerzy Guranowski, Małgorzata Jurkiewicz, Teresa Klawińska, 

Jolanta Nikiel, Aldona Peregonczuk, Juliusz Przybylski, Marcin Różycki, Kazimierz Rybacki, 

Zbigniew Szczepański, Danuta Wojciechowska, Krzysztof Zając 

NIEOBECNI (3) 

Zbigniew Barcikowski, Justyna Dejewska, Jarosław Rybiński 

Uchwałę Nr LXVII/840/24 w powyższej sprawie Rada Gminy Lubicz podjęła jednogłośnie.  

 

m) w sprawie określenia programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz 

zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie gminy Lubicz w 2024 roku 

 

Głosowano w sprawie: 

określenia programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności 

zwierząt na terenie gminy Lubicz w 2024 roku.  

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Zbigniew Bombolewski, Jerzy Guranowski, Małgorzata Jurkiewicz, Teresa Klawińska, 

Jolanta Nikiel, Aldona Peregonczuk, Juliusz Przybylski, Marcin Różycki, Kazimierz Rybacki, 

Zbigniew Szczepański, Danuta Wojciechowska, Krzysztof Zając 

NIEOBECNI (3) 

Zbigniew Barcikowski, Justyna Dejewska, Jarosław Rybiński 

Uchwałę Nr LXVII/841/24 w powyższej sprawie Rada Gminy Lubicz podjęła jednogłośnie.  

 

n) w sprawie rozpatrzenia skargi na Wójta Gminy Lubicz. 

 

Radna Danuta Wojciechowska oznajmiła, że przedmiotem skargi jest brak prawidłowego 

utrzymania stanu technicznego ul. Makowej w Grębocinie, po czym odczytała uzasadnienie do 

projektu uchwały. 

Pan Wójt, w uzupełnieniu do informacji przekazanych na komisjach połączonych 

zaprezentował zebranym slajd. Wynik stanu hydrologicznego województwa kujawsko – 

pomorskiego, a zwłaszcza Torunia i okolic wskazuje na anomalie pogodowe, jeśli chodzi 

o ilość opadów.  

Z informacji zamieszczonych na stronach Instytutu Meteorologii i Gospodarki Wodnej – 

Państwowy Instytut Badawczy wynika, że obszarowo uśredniona suma opadów 

atmosferycznych w listopadzie 2023 r. wyniosła w Polsce 70,4 mm i była o 30,7 mm wyższa 

od normy. Rozkład przestrzenny sumy opadów był silnie zróżnicowany, a najwyższe 

przekroczenia norm odnotowano w Toruniu, Opolu i Wrocławiu.   

Obszarowo uśredniona suma opadów atmosferycznych w grudniu 2023 r. wyniosła w Polsce 

59,7 mm i była o 20,8 mm wyższa od normy dla tego miesiąca. 

Sami mieszkańcy mówili, że wykonywanie robót ziemnych, gdy wciąż pada  nie ma sensu, 

ponieważ drogi są za bardzo nasączone, dodał mówiący.  

Obecnie jest trochę lepsza pogoda, więc drogi są intensywnie równane. Na drogach gruntowych 

będzie dosypywany tłuczeń. 

Radna Aldona Peregonczuk oznajmiła, że zarówno teraz, jak i w poprzednich kadencjach były 

problemy. Wszystkich dróg naraz nie da się zrobić, podkreśliła. Radna nie uważa, że to 

odpowiedni temat do skargi, a raczej na wniosek czy interpelację.  
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Radny Jerzy Guranowski zawnioskował o udzielenie głosu mieszkańcowi – p. Andrzejowi 

Czechowi.  

Radni jednogłośnie opowiedzieli się za  powyższym.  

Pan Andrzej Czech, dziękując za udzielenie mu głosu, poprosił o przebudowanie ul. Promowej 

w Nowej Wsi. Ulicą Promową do PSZOK-u jeżdżą wszyscy mieszkańcy, poinformował. Jest 

ona w bardzo złym stanie. Woda z niej spływa na pole i podwórko mówiącego. Na polu woda 

stoi, a na podwórku zrobiło się bagno. 

Mieszkaniec poprosił o pochylenie się nad problemami związanymi z tą ulicą i jej przebudowę.   

Następnie głos w sprawie projektu uchwały dotyczącego skargi zabrał Radny Jerzy 

Guranowski. Warunki niesprzyjające są teraz, oznajmił, natomiast droga do zimy nie została 

właściwie przygotowana. Postulat mieszkańca dotyczący braku prawidłowego utrzymania 

stanu technicznego ul. Makowej w Grębocinie jest uzasadniony, podkreślił mówiący.   

Na prośbę Radnego Przybylskiego Radna Wojciechowska - Przewodnicząca Komisji Skarg, 

Wniosków i Petycji odczytała projekt uchwały, stwierdzający bezzasadność skargi.  

 

Głosowano w sprawie: 

rozpatrzenia skargi na Wójta Gminy Lubicz. 

Wyniki głosowania 

ZA: 7, PRZECIW: 4, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (7) 

Zbigniew Bombolewski, Teresa Klawińska, Jolanta Nikiel, Aldona Peregonczuk, Marcin 

Różycki, Kazimierz Rybacki , Krzysztof Zając 

PRZECIW (4) 

Jerzy Guranowski, Juliusz Przybylski, Zbigniew Szczepański, Danuta Wojciechowska 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Małgorzata Jurkiewicz 

NIEOBECNI (3) 

Zbigniew Barcikowski, Justyna Dejewska, Jarosław Rybiński 

Uchwałę Nr LXVII/842/24 w powyższej sprawie Rada Gminy Lubicz podjęła 7 głosami „za”, 

przy 4 głosach „przeciw” i przy 1 głosie „wstrzymuję się”. 

 

9. Przedstawienie interpelacji, zapytań i wniosków składanych przewodniczącemu rady 

gminy.  

 

Wnioski na piśmie złożyli Radni: M. Różycki, J. Guranowski, D. Wojciechowska,                                    

J. Przybylski, J. Dejewska.  

Radny Przybylski zapytał czy inwestycja: budowa drogi ulica Lipnowska w Lubiczu Górnym 

- została już zakończona i odebrana protokolarnie, na co Pan Wójt odpowiedział twierdząco, 

dodając, że  protokół został spisany i wysłany, zgłoszone też zostały do wykonawcy 

zastrzeżenia.   

Następnie głos zabrał Pan Wójt, nawiązując do polemiki w sieci (przy poście dotyczącym 

wizyty Pana Wójta i Radnego Zająca w Bydgoszczy) i słowach Pana Radnego Szczepańskiego 

o dwóch alternatywnych rzeczywistościach -  jednej realizowanej przez zarządzających gminą 

i drugiej – której oczekuje społeczność Gminy Lubicz – chodzi o inwestycje.  

Czy oznacza to, że zarządzający gminą, czyli wójt i rada realizują przedsięwzięcia, które nie są 

oczekiwane przez mieszkańców? - zapytał Pan Wójt. Mówiący poprosił Pana Radnego 

Szczepańskiego o wyjaśnienie, jakie zrealizowane i uchwalone przez tą Radę Gminy inwestycje 

na terenie Złotorii Pan Radny zalicza do alternatywnej rzeczywistości, czyli niepotrzebnych                   

z punktu widzenia mieszkańców a potrzebnych z punktu widzenia zarządzających gminą.   
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Pojawił się w sieci film mieszkańców z Pana komentarzem, kontynuował Pan Wójt. Film mówi, 

że mieszkańcy nie będą płacić podatków, chcą zwolnienia z tego podatku, a pieniądze 

przeznaczą na remont swoich samochodów i wjazdów do swoich posesji. Jak się Pan do tego 

filmu odnosi, do tego rodzaju inicjatyw wykazywanych przez naszych mieszkańców?  

Radny Szczepański odpowiedział, że pierwsza rzecz to jest odwrócenie kota ogonem. To nie ja 

zacząłem dyskusję, tylko Pan Wicewójt, a stanowisko było mieszkańców Gronowa, którzy 

uznali, że nie Państwa wizyta była szkodliwa, czy wbrew interesom gminy, tylko sposób 

komunikowania z mieszkańcami jest nieprawdziwy, wyjaśnił Pan Radny Szczepański. To było 

przedmiotem tego wpisu. I dyskusja, dość ożywiona dotyczyła właśnie tego. Co do krótkich 

wpisów na fejsbuku ciężko czasem znaleźć dokładny sens, bo one czasem mają dwa trzy zdania, 

czasem są pisane w jakichś emocjach. Nie ma większego sensu tego analizować. Nie chodzi 

o inwestycje szkodliwe, chodzi o oczekiwania, bo niektóre oczekiwania społeczności naszej 

gminy, według radnego, nie są realizowane. Nie wszystkie te, które są  potrzebne i oczekiwane 

przez mieszkańców są realizowane, oznajmił mówiący.    

 Filmik dotyczący dróg i podatków – to krzyk rozpaczy mieszkańców, którzy nie  mogą 

doprosić się remontu drogi, kontynuował Radny Szczepański. I komentarz był taki, że jest to 

nowatorskie podejście. Tam nie było wskazania, czy to jest dobre, czy złe. Nowatorskie – 

w sensie, że oni to wymyślili -  zdaniem Radnego z rozpaczy, bo nie mogli tam normalnie 

funkcjonować.   

Czy mieszkańcy powinni płacić podatki? – tak. Każdy powinien płacić podatki, oznajmił Radny 

Szczepański. W niektórych przypadkach Pan Wójt zwalnia z płacenia podatków, umarza 

podatki  - oznajmił Radny. W Pana Wójta gestii jest ocena sytuacji w tej kwestii. Jeżeli zwrócą 

się do Pana Wójta mieszkańcy z taką prośbą, Pan oceni i zdecyduje, czy z tego prawa skorzysta, 

podkreślił mówiący. Radny oznajmił, że jest za płaceniem podatków, ale też za tym, żeby gmina 

była wydolna w sprawie utrzymania dojazdu do posesji drogami gminnymi, a jeżeli nie, to 

zastosowaniem takich metod  komunikacji żeby tych problemów nie było. Zdaniem Radnego 

problemem głównym nie jest to, ile tłucznia wsypie się w błoto, ale chodzi bardziej o to żeby 

społeczeństwo też miało tę świadomość, a jak widać nie ma.   

Radny zdaje sobie sprawę, że część ludzi zawsze będzie narzekać, to nieważne, czy zasadnie 

czy niezasadnie, natomiast zdaniem Radnego „pies został pogrzebany” również w komunikacji, 

w zamknięciu się w sobie gminy jako takiej, a mieszkańcy zostali pozostawieni sobie w tej 

rozpaczliwej sytuacji i być może też sprowokowanej sytuacją klimatyczną.   

Radna Aldona Peregonczuk oznajmiła, że współczuje mieszkańcom ul. Leśnej i rozumie ten 

krzyk rozpaczy. Myśmy z mieszkańcami i Panem Wójtem też rozmawiali, kontynuowała 

mówiąca. Jesień też nie była przychylna i odłożyliśmy to do wiosny. Przy codziennych 

deszczach żaden sprzęt by tam nie wjechał, trudno byłoby cokolwiek zrobić.    

Pan Wójt, ad vocem do wypowiedzi Pana Radnego Szczepańskiego – gdyby Pan umieścił ten 

film z tymi wyjaśnieniami, które Pan teraz przedstawił na swoim profilu, to pewnie bym 

wątpliwości nie miał, natomiast ten film znajduje się na Info Gmina Lubicz Fakty, który jest 

rzekomo stroną facebookową siedmiu Radnych Gminy.  

Niepokój Pana Wójta budzi fakt zadania pytania „czy tędy wiedzie droga do budowy dróg 

w naszej gminie” w sytuacji, gdy w ciągu minionych pięciu lat zostało wydane prawie 

56 000 000 zł na inwestycje drogowe, i że w tym czasie wyremontowano i wybudowano 43 

różne ulice.    

Radna Wojciechowska zapytała, czy w kontekście inwestycji budowy drogi na Małgorzatowie, 

Pan Wójt posiada zgodę żeby puścić tę ulicę po nitce serwisówki?   

Radny Szczepański oznajmił, że być może nie wszyscy Radni znają topografię, mapę, proporcje 

tej drogi, którą mamy już zaplanowaną, a tę która ma pójść po części należącej do GDDKiA. 

Może stąd te niejasności i pytania. Radny poprosił o wyjaśnienie jaki jest procent - gdzie my 
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jesteśmy z inwestycją, a gdzie musimy poczekać na jakąś decyzję co do użytkowania, czy 

wzięcia w jakąś formę użytkowania.        

Pan Wójt odpowiedział, że sama budowa drogi w tej chwili  dotyczy terenów od granic Torunia 

do granicy działki, która należy do GDDKiA i ta inwestycja, która powstanie pozwoli 

przejeżdżać samochodom po już istniejącej drodze serwisowej. Natomiast rozbudowa tej drogi 

serwisowej - bo to jest docelowe zadanie, jest ciągle na etapie uzyskiwania pozwolenia od 

GDDKiA. Pan Wójt ma nadzieję, że to niebawem nastąpi. A w tej chwili po  wybudowaniu tej 

drogi będzie możliwy przejazd od Skody samochodów osobowych. Był u Pana Wójta Prezes 

Pacifiku, był dokonany przejazd samochodu technicznego (tira), czy on tamtędy przejedzie 

przy tych parametrach drogi. Jest to niezwykle trudne, ale nie niemożliwe. W przypadku 

dopuszczenia ruchu bieżącego to na pewno ta droga na przejazd tirów nie pozwoli i tu musi być 

dokonana korekta, zwłaszcza zjazdu z wiaduktu autostradowego - tam jest taka eska, to to musi 

być przebudowana, na to dokumentację mamy, czekamy na zgodę z GDDKiA, wyjaśnił Pan 

Wójt.     

Radny Szczepański – nie dopuszcza Pan myśli, że takiej zgody może nie być? Bo konsekwencje 

byłyby dramatyczne, musielibyśmy pewnie mieć ślepą ulicę. 

Pan Wójt odpowiedział, że absolutnie nie grozi nam budowa czegoś, co by było budową drogi 

ślepej. To rozwiązanie, o którym mówimy, czyli o wykorzystaniu drogi serwisowej to jest 

najtańsze rozwiązanie i najmniej ingerujące w przyrodę, a wszystkim nam na tym zależy, żeby 

właśnie po skraju i obrzeżu zarówno torów kolejowych, jak i wzdłuż autostrady to pobudować.  

Gdyby zakładać scenariusz czarny (bo to wiąże się zarówno z czasem jak i pieniędzmi) na 

pewno droższym rozwiązaniem byłaby budowa z wykorzystaniem jednej z dróg leśnych, też 

przebiegających po terenie naszej gminy, czyli nie musielibyśmy uzyskiwać zgód Torunia.  

Takie alternatywne rozwiązanie jest brane przez Pana Wójta pod uwagę, żeby podłączyć się                 

w nieco innym miejscu, czyli nie zaraz, gdzie się droga serwisowa zaczyna tylko bliżej końca 

naszej gminy, ale jeszcze na naszym terenie. Gdyby była potrzeba, to Pan Wójt może takie 

opracowanie Radnym wysłać. Alternatywne rozwiązanie jest, tylko wiąże się niestety                                  

z wycinką lasu, bo jeden pas ruchu tam jest (ta droga jest teraz szerokości 3,5 m  wyjeżdżona 

przez pracowników Lasów Państwowych), natomiast potrzeby mamy dużo większe, tak więc 

trzeba by  zająć teren, wyciąć las i dopiero to pobudować. Alternatywne rozwiązanie jest, ale 

dużo droższe, dlatego Pan Wójt liczy, że to nie będzie jednak ten czarny scenariusz, tylko 

uzyska to porozumienie, tym bardziej że w 2021 r. zaraz po uzyskaniu zgody z Torunia na 

przyłączenie tej drogi do Małgorzatowa na wysokości Skody otrzymaliśmy z GDDKiA 

porozumienie trójstronne (bo jest też wymagana zgoda posiadacza koncesji na autostradę, czyli 

GTC) i to porozumienie zostało podpisane zarówno przez nas (gminę)  jak i GTC, a utkwiło na 

etapie porozumienia podpisanego przez GDDKiA. Więc dwie strony już podpisały to 

porozumienie, utknęło to na etapie GDDKiA. Pan Wójt jest po nowych ustaleniach, po nowych 

rozmowach, liczy na to, że to porozumienie zostanie niebawem zawarte.            

Radny Szczepański – ta alternatywa to mimo, że są to grunty leżące na terenie naszej gminy,                          

to w zarządzie Lasów Państwowych, a często tak bywa, że decyzja w Lasach Państwowych 

podejmowana jest tak długo, jak las rośnie – takie było kiedyś powiedzenie.       

Pan Wójt – wbrew temu, co ostatecznie budujemy, to cały czas do samego końca Lasy 

Państwowe zabiegały o budowę tej drogi Traktem Leśnym, czyli od istniejącej drogi plus 

podłączenia do ronda, czego nie chcą wszyscy inni. Lasy Państwowe widzą tą właśnie ścieżkę 

jako najlepsze rozwiązanie. I patrząc z punktu widzenia finansowego, to trzeba się z tym 

zgodzić, natomiast nie ma społecznej zgody na taką drogę i ona pewnie nigdy nie powstanie, 

stąd też za chwilę czekają nas ogromne  roboty ziemne, bo jest planowana budowa kolektora 

1000 milimetrowego rury gazowej i to rozwiązanie projektowe, które mamy przygotowane na 

tę drogę serwisową - ono już jest z uwzględnieniem tych nowych, jeszcze nieistniejących kolizji 

z rurą gazociągu, która jest planowana do budowy. 
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Radny Szczepański oznajmił, że Radni chętnie by zobaczyli tę wersję graficzną.  

Radny Marcin Różycki - w uzupełnieniu odnośnie tej drogi, żeby większość mieszkańców 

uspokoić poinformował, że jeżeli będziemy czekali na uzgodnienia z GGDKiA to pobudowanie 

tego pierwszego etapu drogi, który jest w tej chwili budowany nie wykluczy skorzystania z tej 

drogi do ulicy Małgorzatowo, tylko będzie to w wersji trochę utrudnionej, bo pas drogi 

serwisowej jest 3,5 metrowy z przyczółkami do mijania się samochodów, ale to nie zamknie 

furtki, że nie będzie można z tej drogi  korzystać.   

Radna Wojciechowska - jeśli tę serwisówkę otrzymamy w ramach tej inwestycji to rozumiem, 

że będziemy również odpowiedzialni za jej utrzymanie? Pan Wójt odpowiedział twierdząco.     

Radny Zając, odnosząc się do posta dotyczącego wizyty jego i Pana Wójta w Bydgoszczy 

wyjaśnił, że nie przypisywał sobie cudzego pomysłu, czy zasług dotyczących budowy remizy. 

Rozmowy dotyczyły też przekazania dróg kowrowskich. Gmina nic nie zrobi na nie swojej 

drodze. Jest zarzut, „że pojechali”, gdyby tego nie zrobili byłby zarzut, „że nie pojechali” – 

skonkludował mówiący.  

Radny Bombolewski zaapelował o merytoryczność i wzajemny szacunek w trakcie kampanii 

wyborczej. Stwierdził, że pojawiły się elementy nieczystej kampanii, poprosił o uczciwość 

i nieobrażanie innych. 

Radny Zając oznajmił, że na poprzedniej sesji padły słowa, że brak niektórych Radnych to 

skutek stresu i wywieranej presji. Poprosił o odniesienie się do tych słów. 

Radny Rybacki oznajmił, że miał umówioną wcześniej wizytę lekarską, a Radna Peregonczuk 

oznajmiła, że trudności zdrowotne w rodzinie uniemożliwiły jej udział w sesji. 

Radny Szczepański zapytał Radnych co sądzą o wykorzystywaniu publicznych mediów 

do promowania jednej osoby czy komitetu? 

Radny Bombolewski oznajmił, że urzędujący Wójt pracuje i normalną rzeczą jest, że chodzi na 

imprezy, realizuje inwestycje i o tym informuje w mediach. 

Radna Peregonczuk oznajmiła, że „każdy ma prawo prowadzić kampanię, ale aby była 

niebolesna dla innych. Możemy się chwalić, możemy chwalić innych”. 

Radny Zając oznajmił, że wczoraj było wkopanie kamienia węgielnego w Lubiczu Górnym. 

Kto z Radnych uczestniczył, ten na zdjęciach był.  

Pan Wójt oznajmił, że pracuje, pobiera wynagrodzenie, nie robi nic nowego tylko to, co do tej 

pory robił. 

Radna Danuta Wojciechowska oznajmiła, że Goniec powinien służyć promocji gminy. Jednych 

Radnych się promuje, innych się pomija, stwierdziła mówiąca. O spotkaniu w sprawie 

kolektora ściekowego Radna nie została poinformowana przez Pana Wójta, dowiedziała się od 

zupełnie innych osób. 

Radna Klawińska, odnosząc się do otwarcia COM-u stwierdziła, że gmina Lubicz pokłoniła się 

seniorom. 

Radny Przybylski oznajmił, że dobrze, że COM powstał zauważając jednocześnie, że 

poprzednie kadencje też kłaniały się seniorom.   

Radny Różycki oznajmił, że środki przekazu są dobrze wykorzystywane i że docierają do 

każdego mieszkańca. 

Radny Szczepański wyjaśnił, że chodzi mu o coś innego, o oddzielenie działalności 

merytorycznej od promowania się w czasie kampanii wyborczej. Oznajmił, że przejrzał 

ostatnich 6 numerów Gońca i na okładkach pięciokrotnie był Pan Wójt. Radny naliczył 49 

fotografii z Panem Wójtem, co średnio wypada po 8 zdjęć w numerze. Przez ten rok 

eksponowano tylko zaufanych Radnych Pana Wójta. Przewodniczącego Rady                                                               

i Wiceprzewodniczących Rady nie ma.  
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Wnioski: chodzi o równy dostęp do mediów publicznych dla wszystkich, podkreślił Radny 

Szczepański. Są dwa wyjścia, kontynuował mówiący: 

1) parytet dostępu do mediów 

2) nikt nie będzie się pokazywał i promował. 

Radny Szczepański zaproponował, aby Pan Wójt na czas kampanii wyborczej wziął urlop.   

Byłoby nie fair, gdyby dalej było tak jak obecnie, skonkludował mówiący.  

   

10. Zakończenie obrad. 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad Wiceprzewodniczący Rady ogłosił zakończenie, 

zamykając sesję o godz. 15.30. 

                                                                              

                                                                         Wiceprzewodniczący Rady Gminy Lubicz 

                                                                       Zbigniew Szczepański   

 

 

Przygotowała:  

 

Marzena Robaczewska 

 

 

  

 

 
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  


